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Papieska katecheza
o Bogu stworzycielu

Bóg jest stworzycielem nieba i
ziemi. Świat jest zatem księgą,
która mówi nam o Bogu,
pozwala rozpoznać Jego
mądrość i miłość – mówił
Benedykt XVI na audiencji
ogólnej, komentując kolejne
słowa wyznania wiary.

08-02-2013

Biblijny opis stworzenia świata, do
którego nawiązuje Credo, przekonuje
nas, że świat jest dobry i ukazuje
nam moc Słowa Bożego – powiedział



Papież. Tak jego katecheza została
streszczona po polsku.

„Zgodnie z pierwszymi słowami
Pisma Świętego Bóg jest początkiem
wszystkich rzeczy, a w pięknie
stworzenia przejawia się Jego
wszechmoc. Wszechświat mówi o
Bogu, a w rzeczach widzialnych
można rozpoznać ślad
niewidzialnego. Niemniej potrzeba
Słowa objawienia, które budzi wiarę,
aby człowiek mógł osiągnąć pełną
świadomość rzeczywistości Boga jako
Stwórcy i Ojca. Biblia nie jest
podręcznikiem nauk przyrodniczych.
Zasadniczą prawdą, jaką ukazują
nam opowieści Księgi Rodzaju, jest
ta, że świat nie jest zespołem
przeciwstawnych wobec siebie sił,
ale ma swoje źródło i swoją
stabilność w Logosie, odwiecznej
myśli Boga, która nadal podtrzymuje
wszechświat”.



W drugiej części katechezy Papież
mówił o człowieku. Jest on szczytem
całego stworzenia, a zarazem
świadectwem pewnego paradoksu.
Zdaje sobie sprawę zarówno ze swej
wielkości, jak i ograniczeń.

„Istota ludzka z miłością stworzona
przez Boga jest czymś bardzo małym
w obliczu ogromu wszechświata –
mówił Ojciec Święty. – Niekiedy,
spoglądając zafascynowani na
rozległe przestrzenie nieba, także i
my dostrzegaliśmy swoje
ograniczenia. W człowieku zawarty
jest ten paradoks: jego małość i
przemijalność współistnieją z
wielkością tego, co zechciała dla
niego odwieczna miłość Boga. Istota
ludzka pochodzi od Boga, ponieważ
Bóg tchnął życie w ciało utworzone z
ziemi. Człowiek jest utworzony na
obraz i podobieństwo Boga. Tak więc
wszyscy nosimy w sobie Boże
tchnienie życia i jak mówi nam



Biblia, każde ludzkie życie jest
szczególnie chronione przez Boga”.

Papież wspomniał też o grzechu
pierworodnym, przez który zło
przyszło na świat, a wraz z nim
podejrzenie, że zależność od Boga
krępuje naszą wolność. Echo tych
rozważań znalazło się w dzisiejszym
przesłaniu Papieża na Twitterze.
„Wszystko jest darem Boga: tylko
uznając tę żywotną zależność od
Stwórcy znajdziemy wolność i pokój”
– napisał Benedykt XVI.
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